




LAPORAN AKTIVITI HAL EHWAL PELAJAR & ALUMNI

FAKULTI KEJURUTERAAN AWAM DAN ALAM SEKITAR
LAPORAN TAHUN 2016

BIL	TARIKH	AKTIVITI	Penglibatan (Pelajar/Staf/Orang Awam dan sebagainya)
1	5 Mac 2016	<p><u>Delegasi Dua Hala Univerisiti Tun Hussien Onn Malaysia – University Teknologi Mara Shah Alam</u></p> <p>Persatuan pelajar awam telah menganjurkan program Lawatan Delegasi Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (Uthm) ke Univerisiti Teknologi Mara (UiTM) Shah Alam pada 5 Mac 2016 2015 iaitu selama 1 hari dan disertai oleh 40 ahli persatuan. Program adalah bertujuan untuk menukar pendapat serta membuat hubungan dua hala antara Universiti sejurus itu dapat memperkenalkan kelab-kelab yang boleh dijadikan satu contoh yang baik untuk universiti. Program ini juga bertujuan untuk hubungan yang erat antara pemimpin-pemimpin pelajar universiti sangat penting bagi membolehkan para pemimpin berdiskusi dan berdialog tentang isu-isu pelajar yang sering diutarakan. Dengan pelaksanaan program sebegini, pelajar-pelajar dapat memupuk mempraktikkan nilai-nilai murni secara autentik dan secara tidak langsung membentuk modal insan yang bersahsiah tinggi.</p> <p>Program delegasi UTHM ke UiTM Shah Alam merupakan satu platform dimana merapatkan sesebuah universiti dengan universiti yang lain sejurus menaikkan nama universiti dengan sahsiah yang ditonjolkan serta sikap toleransi yang baik. Menjalinkan ukhwah yang baik anantara pemimpin sesuatu organisasi agar pentadbiran yang akan dating lebih baik serta mempunyai kualiti yang baik. Selain itu, melalui program ini ia juga dapat melihat keserasiaan antara university apabila ingin membuat program bersama-sama. Bertukar pendapat antara</p>	Ahli Jawatan Kuasa Persatuan Pelajar Awam

		<p>dua hala merupakan suatu perihal yang baik kerana disamping itu kita dapat menambah ilmu yang sedia ada dan menjana idea baru dan bernas dalam memupuk mahupun merangka suatu organisasi atau program yang lebih baik. Melahirkan pemimpi yang mampu berkomunikasi serta berinteraksi dengan berhemah dan berdaya kepimpinan yang tinggi.</p> 	
2	17 Mac 2016	<p style="text-align: center;"><u>Celik Al Quran</u></p> <p>Program “Celik Al-quran” merupakan satu program ilmiah yang berteraskan pemahaman al-Quran. Ia dianjurkan pada 17 Mac 2016 di Bilik Lestari 1, Aras 3, Perpustakaan Tunku Tun Aminah, UTHM. Penceramah yang diundang ialah En Muhammad Nazir yang merupakan Pensyarah kanan UNISEL. Melalui program ini dapatlah peserta memantapkan ilmu kerohanian. Justeru pihak UTHM juga dapat menjalinkan hubungan dua hala antara satu sama lain. Melalui program ini juga Persatuan Pelajar Awam dapat diperkenalkan. Selain daripada ilmu kejuruteraan pelajar juga dapat mendalami dan memantapkan ilmu tentang keagamaan.</p>	Pelajar FKAAS

		<p>PERSATUAN PELAJAR KEJURUTERAAN AWAM </p> <p>MENGANJURKAN PROGRAM</p>    <p>TARIKH: 17 MAC 2016 MASA: 9am – 12pm TEMPAT: Fakulti Kejuruteraan Awam & Alam Sekitar, UTHM</p>  <p>En. Muhammad Nazir bin Mohammed Khalid Pensyarah Kanan Fakulti Kejuruteraan</p>  & Penulis Buku  <p>UNTUK PENYERTAAN SILA HUBUNGI : YUSNITA 017-9197582</p>	
3	21 Mac 2016	<p align="center"><u>Program Karnival Kerjaya UTM 2016</u></p> <p>Universiti Teknologi Malaysia (UTM) mengadakan Program Karnival Kerjaya 2016 pada 21-22 Mac 2016 (Isnin - Selasa). Tujuan program ini adalah membantu mahasiswa/i mendapatkan pekerjaan dengan minat dan kemahiran mereka.</p> <p>Tarikh : 21 Mac 2016 (Isnin) Tempat : Dewan Sultan Iskandar, UTM Johor Bahru</p>	Pelajar FKAAS
4	1) 21-23 April 2016 2) 29-30 April 2016	<p align="center"><u>Construction Prenuer</u></p> <p>Program ini melibatkan kursus kearah keusahawanan dalam industri pembinaan dikalangan mahasiswa mahasisiwi UTHM.</p> <p>Fasa 1 i. Tarikh: 21-23 April 2016 ii. Lokasi : Tg. Balau resort</p> <p>Fasa 2 i. Tarikh: 29-30 April 2016 ii. Lokasi: UTHM</p> <p>Peserta perlu hadir kedua dua fasa untuk memperolehi Sijil Kursus</p> 	Pelajar FKAAS

5	22-23 April 2016	<p style="text-align: center;"><u>Muet Preparatory Course</u></p> <p>Program MUET Preparatory Course dianjurkan pada 22-23 April 2016 di Bilik Taklimat Aras 1 FKAAS. Program ini merupakan satu program untuk membantu peningkatan pencapaian pelajar FKAAS dalam MUET kepada sekurang-kurangnya Band 3 bagi memenuhi syarat untuk bergraduasi, sekaligus membantu pelajar menamatkan pengajian dalam tempoh lazim yang ditetapkan. Kursus ini bermatlamat untuk melengkapkan pelajar dengan kaedah berkomunikasi dan menjawab soalan yang lebih efektif agar tampil berkeyakinan semasa menjalani peperiksaan MUET.</p>	
6	24-28 April 2016	<p style="text-align: center;"><u>Karnival Gegar FKAAS</u></p> <p>Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar UTHM akan menganjur KARNIVAL GEGAR FKAAS. Bersempena program tersebut, kami membuka peluang kepada pelajar untuk menambah pendapatan. Marilah merebut peluang untuk berniaga di program KARNIVAL GEGAR FKAAS. Tempat terhad kepada 30 LOT sahaja. Ketetapan program adalah seperti berikut:</p> <p>Nama Program: Jom Belajar Sambil Berniaga Tarikh : 24 – 28 April 2016 Masa : 8.00 pagi - 5.00 petang Tempat : Parking Staf FKAAS UTHM</p> <p>Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar dengan kerjasama Persatuan Pelajar Awam (PPA) UTHM menganjurkan seminar keusahawanan yang berkonsepkan jom berniaga sambil belajar. Seminar ini lebih difokuskan kepada semua pelajar Tahun 1. Ketetapan program adalah seperti berikut :</p> <p>Nama Program: Seminar keusahawanan Tarikh : 24 April 2016 Masa : 8.30pagi - 11.00 pagi Tempat : Dewan Kuliah A, Blok G3</p>	Pelajar FKAAS dan Staff

		<p>Fakulti Kujuruteraan Awam dan Alam Sekitar dengan kerjasama Persatuan Pelajar Awam UTHM menganjurkan kursus pemantapan software teknikal (autocad). Ketetapan program adalah seperti berikut:</p> <p>Nama Program: Technical Autocad Tarikh: 24 April 2016 Masa: 8.00pg-5ptg Tempat: Makmal Komputer 2 FKAAS</p>	
		<p>Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar dengan kerjasama Persatuan Pelajar Awam (PPA)UTHM mengangjurkan kursus keterampilan diri iaitu"Grooming Session, Change Your Style". Ketetapan program adalah seperti berikut :</p> <p>Nama Program: Grooming Session Tarikh : 24 April 2016 Masa : 2.00 - 4.00 petang Tempat : Bilik Taklimat, FKAAS</p>	
		<p>Persatuan Pelajar Awam (PPA) UTHM menganjurkan seminar "Effective Communication for Engineer".Ketetapan program adalah seperti berikut :</p> <p>Nama Program: Effective Communication for Engineer Tarikh : 25 April 2016 Masa : 2.00 petang - 4.00 petang Tempat : Bilik Taklimat 1, FKAAS Tempat terhad kepada 60 orang sahaja.</p>	
		<p>Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar dengan kerjasama Persatuan Pelajar Awam (PPA) UTHM menganjurkan program "PA PERDANA". Program ini akan melibatkan semua pelajar bersama dengan penasihat akedemik masing-masing. Kehadiran anda semua adalah diwajibkan dan diharapkan dengan kehadiran anda semua dapat memeriahkan lagi suasana program. Ketetapan program adalah seperti berikut :</p> <p>Nama Program: PA Perdana Tarikh : 25 April 2016 Masa : 8.00pagi - 12.00 tengahari Tempat : Dataran FKAAS,UTHM Jenis Pakaian : Sukan</p>	

		<p>Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar dengan kerjasama Persatuan Pelajar Awam (PPA) UTHM menganjurkan seminar "Career Talk and Resume Workshop". Seminar ini lebih difokuskan kepada semua pelajar Tahun 4 sebagai langkah persediaan awal mereka untuk menceburi ke alam pekerjaan yang baru. Ketetapan program adalah seperti berikut :</p> <p>Nama Program: Career Talk and Resume Workshop Tarikh : 27 April 2016 Masa : 8.00pagi - 5.00 petang Tempat : Dewan Kuliah A, Blok G3</p> <p>Kehadiran ini adalah WAJIB bagi semua pelajar TAHUN 4</p>	
		<p>Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar dengan kerjasama Persatuan Pelajar Awam (PPA) UTHM menganjurkan seminar "Pra-Alumni Talk". Seminar ini lebih difokuskan kepada semua pelajar Tahun Akhir bagi pemberian kata-kata amanat dari Naib Canselor UTHM. Ketetapan program adalah seperti berikut :</p> <p>Nama Program: Pra Alumni Talk Tarikh : 28 April 2016 Masa : 8.00pagi - 10.00 pagi Tempat : Dewan Tunku Mahkota Ismail,(DTMI) UTHM</p> <p>Kehadiran ini adalah WAJIB bagi semua pelajar TAHUN AKHIR</p>	
7	28 April 2016	<p><u>FKAAS Food For Charity, HEPA Corner</u></p> <p>Fakulti Kejuruteraan Awam Dan Alam Sekitar UTHM telah meneruskan delegasi program Sabil Al-Hikmah ke fakulti dengan nama FKAAS Hepa Corner. Majlis perasmian telah berlangsung pada 28 April 2016 yang lalu dan telah dirasmikan oleh Prof. Madya Dr Abd Halid Bin Abdullah, Dekan Fakulti Kejuruteraan Awam Dan Alam Sekitar UTHM.</p> <p>Tujuan Fkaas Hepa Corner ini adalah untuk meringankan beban para pelajar dari segi bantuan makanan kepada yang memerlukan. Kepada pelajar yang ingin menyumbang makanan juga amat digalakkan. Ketetapan program adalah seperi berikut:</p> <p>Nama Program: FKAAS Food For Charity, Hepa Corner. Tempat: Aras Mezanin, Bersebelahan Café.</p>	Pelajar FKAAS dan Staff

Masa: Setiap hari bekerja.
Slogan: Give a little, make a big difference.



8	6 Mei 2016	<p style="text-align: center;"><u>Community Service On Geotechnical Site Investigation</u></p> <p>Program “Community Service on Geotechnical Site Investigation” merupakan satu kerja khidmat masyarakat yang berasaskan teknikal dianjurkan pada 6 Mei 2016. Kerja khidmat masyarakat yang dilakukan adalah penyiasatan tapak Geotechnical dengan rujukan khusus kepada ujian Mackintosh siasatan dilakukan di kawasan cadangan surau Taman Pura Kencana, Batu Pahat Johor. Program ini dapat mencungkil bakat pelajar yang berkemahiran dalam bidang teknikal di samping mengaplikasikan pembelajaran didalam kelas.</p>	Pelajar FKAAS
9	6-7 Mei	<p style="text-align: center;"><u>CIDB Green Card</u></p> <p>Program CIDB Green Card dilaksanakan pda tarikh 6 sehingga 7 Mei 2016 di Bilik Taklimat Aras 1 FKAAS untuk membantu pelajar untuk mendapatkan CIDB Green Card sebelum mereka melaksanakan Latihan Industri.</p>	
10	19- 21 Mei 2016	<p style="text-align: center;"><u>Kem Kemahiran Insaniah Fully Change</u></p> <p>Kem ini dilaksanakan untuk memantapkan kemahiran insaniah untuk pelajar. Ia anjuran bersama Persatuan Pelajar Awam dan Pusat Pembangunan dan Pengembangan Pelajar (P3P) Pelbagai cabaran dan rintangan harus dihadapi pelajar demi mencapai tugas yang diberikan. Kem ini 80 peratus aktiviti luar dilaksanakan di Kem Solok Sengkuang Rembau Negeri Sembilan.</p>	Pelajar FKAAS



11

23 dan
24 Sep
2016

PROGRAM "KARNIVAL SUKAN FKAAS"

Pada 23 dan 24 September 2016 (Jumaat & Sabtu), Persatuan Pelajar Awam (PPA) Universiti Tun Hussein Onn Malaysia dengan kerjasama Construction Brigade Fakulti Kejuruteraan Awam dan Alam Sekitar (CB FKAAS) telah menganjurkan sebuah program "Karnival Sukan FKAAS". Antara pertandingan yang dianjurkan adalah perlawanan bola sepak yang melibatkan sebanyak 28 buah pasukan (336 orang peserta) dan pertandingan memanah dengan kerjasama Akademi Memanah Thalhah (AMT) yang disertai 40 peserta. Karnival Sukan FKAAS bersifat penyertaan terbuka disertai oleh mahasiswa FKAAS dan fakulti lain.



Pelajar FKAAS dan UTHM